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Protokoll fört vid Bronsln(an Sa mfällighets-
forenings styrelsemote 199 4-11 -1 6.

Närvarande. Magnus Månson
Erik Wredling
Peter Haglund
Mats Pettersson
samt suppleanten:

Bo Larsson
HUSN UHnE

S 1. Mötets öpp-
Ordf. Magnus Månson hälsade de närvarande valkomna och förklarade mOtet öppnat. nande

s2.
Föregående mötes protokoll nr 4-94 godkändes

s3.
-Kassören Erik Wredling rapporterade, med hänvisning till skrivningen om betalningsför-
Seningar i protokoll nr 4-94, att alla betalningar för 4.e lalartalet inkommit med väsentligt
mindre förseningsfrelorens.

-Kvartalsavgifterna för 1995 föreslås sänKa a,,, ,ooå,iå360:- där hänsyn då tagits till
den aviserade återbäringen från Tekniska Verken.

Föreg. mötes-
protokoll

Rapporter

Ekonomin

s5. Rep. under
- Mats Pettersson meddelade att han givit Rörinstallatör i uppdrag att under hösten succe- husen
sivt åtgarda de 17 "gula" fel som registrerats, plus eventuella ytterligare allvarligare fel
som kan upptäckas under arbetets gång.
- Den medlem som under huset hittar ytterligare fel som kräver åtgärd kan ta. kontakt
med Mats Peiierssoir, Bronsnåisga'iarr i.

s6.
-Den årliga tryckspolningen av föreningens avlopp utfOrdes av Ragn Sells under

Tryckspoln.

september månad. En vecka efter tryckspolningen blev det dock stopp i båda avloppsstam-
inafna varlör Ragn Sells flck rycka ut för renspolning. Föreningen har besii'iciit fakturan för
denna akututryckning med hänvisning till att stoppet inte borde ha inträflat om den rutintnässiga
spolningen hade gjorts rätt. Frågan kommer att hänskjutas till ansvariga på Tekniska Verken
som ansvarar för beställningen av den rutinmässiga spolningen

$7. lnstrypn ing
Det har visat sig att de nya värmeväxlarna i vår värmecentral blivit felkopplade. Detta ska
åtgärdas av Radiator VVS. Radiator har nu även, efter byte av ett antal strypventiler ivissa
radhus, slutfort instrypningen av värmesystemet för att vi ska uppnå en god driftsekonomi
och komfort.

S 8. Snöröjning
- Liksom tidigare år kommer foreningen att kontaKa en entreprenör för att vid avrop se
till att snöroja garageplanerna. Ytterligare en entreprenör kommer att kontaKas för att stamma
av kostnadsbilden.
- Styrelsen var enig om att snöröjning vid tveksamma fall skall beställas hellre an att awakta,
eftersom kostnaden normalt ligger under 10 kr per radhus och gång.

s9. Vattenutkast
- När nu vintern lurar runt hörnet är det hög tid för dem sorrr glömt det, att stänga av och
taopa ur vattnet till kranen på altanen. Det finns exempel där ledningar frusit och vatten stått
och runnit med risk for vattenskador b.la. under huset.



s 10.

-Nästa möte bestämdes preliminärt till den 25 ianuari-

s 11.

-Ordf. Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade motet avslutat^

Västerås 9 4-11 -1 6 Justeras:

Sekr. Peter Haglund

Nästa möte

Avslutning


